
STUDENTSKÁ KOMORA 

 Akademického senátu 

      Fakulty ekonomické 

 

Zápis ze zasedání SK AS FEK ZČU č. 9 ze dne 14. 09. 2010 

Přítomní senátoři:  Bc. Pavla Boháčová, Bc. Lucie Elhotová, Bc. Lukáš Lev, Zuzana Malá, 
Daniel Vajda 

Omluvena: Ing. Andrea Žejdlová 

Přítomno: 5 senátorů, SK AS FEK ZČU je usnášeníschopná 

Program: 

1) Zahájení 9. zasedání SK AS FEK ZČU 

2) Představení členů SK  

3) Volba předsedy a místopředsedy SK 

4) Řádné volby do AS FEK ZČU 

5) Informovanost – komunikace se studenty 

6) Informace o dni pro studenty prvních ročníků 

7) Různé 

 

Ad 1) Zahájení 9. zasedání SK AS FEK ZČU 

Místopředsedkyně SK AS FEK ZČU P. Boháčová přivítala přítomné senátory a seznámila je  
s programem 9. zasedání, o kterém dala hlasovat. Uvedla také, že toto zasedání je klíčové, a to 
proto, že se poprvé schází komora v novém složení po doplňovacích volbách i za přítomnosti 
dvou členek, které minulý semestr strávily studiem v zahraničí. 

Usnesení: SK AS FEK ZČU schvaluje program 9. zasedání. 

Hlasování – pro: 5 hlasů, proti: 0, zdržel se: 0. Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 2) Představení členů SK  

V návaznosti na minulý bod se jednotliví členové SK vzájemně více představili a diskutovali 
o svých očekáváních a cílech pro fungování SK do konce jejího funkčního období.                                   
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Ad 3) Volba předsedy a místopředsedy SK 

Po dobu 5 měsíců fungovala SK AS FEK ZČU bez řádně zvoleného předsedy komory, jelikož 
Bc. Jan Sladovník složil svou funkci člena AS FEK a v mezidobí nepřítomnosti všech členů 
SK v ČR nebylo vhodné nové vedení komory zvolit. Je tedy třeba tuto volbu nového předsedy 
a tedy potažmo i místopředsedy SK AS FEK ZČU provést. 

Jelikož Volební a jednací řád AS FEK ZČU nijak konkrétně tento volební akt neupravuje, 
navrhla P. Boháčová provést tuto volbu odděleně pro předsedu a místopředsedu, a to 
veřejným hlasováním. 

Usnesení: SK AS FEK ZČU souhlasí s odděleným hlasováním pro předsedu a místopředsedu 
a zároveň s veřejným hlasováním. 

Hlasování – pro: 5 hlasů, proti: 0, zdrželi se: 0. Usnesení bylo přijato. 

Z VJŘ vyplývá, že pro navrženého předsedu a místopředsedu se musí kladně vyjádřit 
nadpoloviční většina přítomných členů, tzn. 3. 

Z. Malá navrhla na post předsedy SK AS FEK ZČU P. Boháčovou. 

Usnesení: SK AS FEK ZČU souhlasí s návrhem ve znění: P. Boháčová bude zvolena 
předsedkyní SK AS FEK ZČU. 

Hlasování – pro: 4 hlasy, proti: 0, zdrželi se: 1. Usnesení bylo přijato. 

L. Lev navrhl na post místopředsedy Z. Malou. 

Usnesení: SK AS FEK ZČU souhlasí s návrhem ve znění: Z. Malá bude zvolena 
místopředsedkyní SK AS FEK ZČU. 

Hlasování – pro: 4 hlasy, proti: 0, zdrželi se: 1. Usnesení bylo přijato. 

Po provedené volbě obě nově zvolené senátorky poděkovaly za podporu svým kolegům a P. 
Boháčová vyjádřila přání, aby komora fungovala v rovině, kdy jsou si všichni její členové 
rovni v možnosti vyjádřit se a prosadit svůj názor a vyvarovali se tak dřívějšímu štěpení SK. 

 

Ad 4) Řádné volby do AS FEK ZČU 

V listopadu tohoto roku proběhnou řádné volby do AS FEK ZČU. Studentští senátoři 
diskutovali o potřebě podpořit ty studenty, kteří mají zájem fungovat na fakultě nejen v rovině 
studia, ale také v jiných rovinách. 

Možnost odevzdání kandidátských přihlášek je do 24. 10. 2010, a to jakémukoliv členu 
volební komise. 
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Ad 5) Informovanost – komunikace se studenty 

Členové SK vedli delší debatu o formách, potřebnosti a šíři komunikace se studenty fakulty. 

Výsledkem bude zavedení „úředních hodin“ pro studenty, v rámci kterých se mohou obrátit 
na senátory, tedy v určeném čase a místě.  

Dále bude vytvořena skupina na Facebooku, zaktualizuje se web SK, bude se více využívat 
možnost distribuce letáků s informacemi mezi studenty. Také bude vydáno nové číslo 
Newsletteru SK. 

V příštím týdnu bude také požádán pan děkan, zda by studentům rozeslal hromadný e-mail 
s informací o SK. 

 

Ad 6) Informace o dni pro studenty prvních ročníků 

P. Boháčová seznámila ostatní členy SK s průběhem pondělního dne pro první ročník, který 
se konal v EP 130 a kterého se zúčastnila spolu s panem proděkanem doc. Vacíkem. 

 

Ad 7) Různé 

Z. Malá a D. Vajda, kteří jsou zároveň členy AS ZČU, seznámili ostatní členy SK AS FEK 
ZČU s děním okolo nadcházející volby rektora ZČU. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Plzni, 15. 9. 2010 

Zapsala: Bc. Pavla Boháčová 


